



ROMCOCO

Une fin d'année savoureuse - les réveillons et brunchs du Romcoco -

Enjoy a gourmet end of the year
- The festive menus and brunches at Romcoco -

EN CETTE FIN D'ANNÉE 2024, L'HÔTEL VOCO PARIS - PORTE DE CLICHY ET SON RESTAURANT ROMCOCO VOUS INVITE À SA TABLE.

TO CELEBRATE THE END OF THE YEAR 2024, VOCO PARIS - PORTE DE CLICHY AND ITS RESTAURANT ROMCOCO INVITE YOU TO JOIN US AT OUR TABLE.

POUR CÉLÉBRER NOËL ET LE NOUVEL AN, LAISSEZ-VOUS SÉDUIRE PAR NOS DÎNERS FESTIFS, ORGANISÉS LES MARDIS 24 ET 31 DÉCEMBRE.

FOR CHRISTMAS AND NEW YEAR'S, APPRECIATE OUR FESTIVE DINNERS, ON TUESDAY DECEMBER 24TH AND, 31ST

ET POUR CEUX QUI DÉSIRENT PROLONGER LA FÊTE, LE ROMCOCO VOUS PROPOSE ÉGALEMENT SES BRUNCHS À VOLONTÉ LES MERCREDIS 25 DÉCEMBRE ET 1^{ER} JANVIER.

FOR THOSE WHO ARE WILLING TO EXTEND THE CELEBRATION, ROMCOCO ALSO OFFERS ITS ALL-YOU-CAN-EAT BRUNCHES ON WEDNESDAY, DECEMBER 25TH, AND JANUARY 1ST

Pour votre réveillon de Noël & votre nouvel an, laissez-vous transporter par un menu associant tradition et évasion.

For your Christmas Eve and new year, let yourself be carried away by a festive menu that blends tradition and adventure.



Brunch de Noël & du Nouvel An

Mercredi 25 décembre Mercredi 1er janvier

Détendez-vous autour d'un buffet généreux, riche en mets exotiques.

*Christmas Brunch & New Year's Brunch
Wednesday, December 25th Wednesday, January 1st
Relax around a generous buffet with its exotic recipes.*

Profitez des fêtes de fin d'année pleinement et sereinement !
Pensez à réserver pour être sûr d'en profiter pleinement !

Enjoy the holiday season to the fullest. Make sure to book your table to ensure you don't miss out any of it!

📍 2 Rue du 8 Mai 1945, 92110 Clichy

☎ 01 76 68 77 00

🌐 www.romcoco.com/fr



ROMCOCO